
Beste college Burgemeester en wethouders, 

Ik ben Erna Walgien wonend aan de Acacialaan. Onze tuin grenst tegen de 
achterzijde van het kerkgebouw. 
Ik sta hier niet alleen voor mij zelf, maar ik spreek hier namens omwonenden 
van de locatie Emmauskerk. 
Het tweede bouwplan is qua uiterlijk verbetert, maar er is nog steeds te 
weinig aandacht geweest voor een aantal punten. 
Verschillende punten wil ik onder uw aandacht brengen alvorens u 
beslissingen neemt. Ik vind het fijn als u mij tijdens deze 5 minuten niet 
onderbreekt. We tonen wat afbeeldingen zodat u een beeld heeft van de 
situatie. 
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A Het Proces: 

De nota doet u geloven dat er beginspraak is geweest bij de ontwikkeling van 
dit inbreidingsplan. Er is bij dit plan GEEN beginspraak geweest bij inbreiding 
zoals dit wel zou horen binnen de gemeente Zwolle. De omwonenden en heel 
Berkum zijn uitgenodigd geweest op 9-6-2016 bij de PRESENTATIE van dit plan. 
De hoeveelheid appartementen lag toen al vast. Dhr Auke Sipma heeft in de 
week na de presentatie direct bezwaren en een petitie gehad maar heeft ons 
per mail uitgelegd hoe we zienswijzes moesten indienen. Dit is geheel iets 
anders dan de nota u doet geloven. En iets anders dan beginspraak bij 
inbreiding. 

B.PARKEERNORM; ({YJ/ 
Bij dit bouwplan voldoet het plan o.i. niet aan de parkeernorm! 
Ook al worden er op het winkelplein mogelijk nog 4 plekken bijgemaakt, dan 
komt u er nog veel tekort. (50-32=18-4=14+5=19 tekort) DIE auto's moeten 
binnen de 50 mtr van dit plan in de openbare ruimte geparkeerd kunnen 
worden. Ik leg uit waarom het er meer tekort zijn dan u wordt voorgeschoteld: 
* Aan de Acacialaan zijn 10 haakse parkeerplaatsen ingetekend. Dit lijkt een 
mooie oplossing. Maar er worden er 7 van verkocht dus daar, waar nu 8 auto's 
langs de Acacialaan parkeren kunnen er straks 5 minder staan. Dat vindt u niet 
terug in de nota. 
Ondergronds parkeren zou een oplossing kunnen bieden. 
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* Aan de Acacialaan zijde is de uitgang van een pad wat achter de senioren 
woningen loopt van de Campherbeeklaan en Meidoornlaan. Dit is de enige 
uitgang voor bijvoorbeeld scootmobiels,voetgangers en fietsers. Straks komt 
deze uitgang recht tegen over de in en uitrit van het nieuwe gebouw. De 
verkeerssituatie aan de Acacialaan is nu gevaarlijk doordat de laan 4mtr 75 
breed is er veel 2 richtings verkeer doorheen gaat zonder trottoirs. Het trottoir 
wat Resido heeft ingetekend kan niet worden doorgetrokken in de rest van de 
laan. 
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*De Meidoornlaan is op sommige stukken dermate smal (het smalste gedeelte 
is 3.80 mtr breed) dat 
nu de ROVA, post nl, taxibusjes voor ouderen er niet doorheen kunnen. Zeker 
niet als er aan 1 zijde nog meer auto's geparkeerd zijn. Er mag overigens aan 
beide zijden geparkeerd worden. 
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*De nieuw te bouwen appartementen moeten komen in het oudste gedeelte 
van Berkum waar de wegen nog van de eisen zijn van 1950. De wegen zijn 
moeilijk aan te passen aan de eisen die nu gelden. U dient er als gemeente voor 
zorgen dat er geen onnodige verkeersdrukte ontstaat door gepast om te gaan 
met een nieuwbouwplan en uw eigen parkeernorm. Zorg ervoor dat er 
aanpassingen komen voor dat verkeer voordat er een bouwplan goedgekeurd 
wordt. 
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*Op het winkelplein en rondom het winkelplein is het nu meestal propvol. Er is 
niet voor niets door de wijkverenging en door ons gevraagd om een 
MAATGEVEND meet moment. Dit is echter weggelaten. Dus wij hebben in 
januari helemaal geen worst case senario laten zien maar onze wekelijkse 
realiteit. 

B. Het BOUWVOLUME: 
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* Door de hoogte van het gebouw, 3e en 4e verdieping, leveren bijna alle 
omwonenden in op hun privacy in hun huizen en in hun tuinen. De 
aanpassingen die gedaan zijn door balkons naar de binnen zijde te plaatsen 
maakt dat nu de buren aan de Berkenlaan en Campherbeeklaan dan hun 
privacy kwijt zijn. Het probleem is verplaatst. 

*En door de hoogte en plaatsing van het gebouw valt er op een half jaar meer 
schaduw op ons huis en onze tuin. 

*Er staat een parkeerplaats getekend achter een hoge gebouw. Dit betekend 
voor de omwonenden veel meer lawaai wat niet weg kan. Er zal een flinke 
geluidstoename zijn. 

* Alle omwonenden die ooit wilden verbouwen en nog willen gaan verbouwen 
moeten zich houden aan rooilijnen. Waarom moet Resido dit niet? (zij mogen 
balkons uit laten steken buiten de rooilijnen. 
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*Nergens in Berkum is bebouwing met het bestemmingsplan 'wonen1 hoger 
dan 3 verdiepingen. En wil men een bouwkavel zo vol bouwen. 
Waarom zou dit hier wel mogen? 
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*Door de plaatsing van het gebouw en het bouwvolume en de zeer korte 
voortuinen, zullen de zichtlijnen zoals die er nu zijn op kruispunten, belemmert 
zijn voor het verkeer. 

FOT09 

De verkeersveiligheid op de kruispunten in deze drukke verkeersaders van 
Berkum is nu al minimaal. Straks zal door vermindert overzicht het nog 
gevaarlijker worden voor auto's.fietsers en voetgangers. 

Een andere omwonende zal nog wat punten aankaarten. Heeft u vragen dan 
beantwoord ik ze graag. Bedankt voor uw aandacht. 


